
Spørsmål om prosjekt for auka rekruttering til restaurant- og matfag 
 
Den siste veka har det vore mykje fokus mat og kokkeyrket gjennom tildeling av 
michelinstjerner og norsk gull og sølv i OL i kokkekunst. Det er eit von at denne positive 
merksemda vil bidra til at fleire vil utdanne seg innan restaurant- og matfag. I samband med 
handsaming av opplæringstilbodet for skuleåret 2020/21 vedtok OPPKO samrøystes at 
«prosjekt i Hordaland for å auke rekruttering til RM vert utvida til å gjelde heile Vestland.»  
 
Spørsmålet mitt til utvalsleiaren vert difor: 
 
Kva er status for prosjektet for å auke rekruttering til restaurant- og matfag? 
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